
 
 
 
 
 

 

PREDMET: Zapisnik sa sastanka mjesnog odbora Krk zapad održanog 07.03.2024. 
 
 
 
 
 
DNEVNI RED: 
 

- Biranje novog predsjednika  
- Ulaz za invalide na lukobranu  
- Kante za odlaganje izmeta kućnih ljubimaca  
- Rasvjeta kod doma zdravlja  
- Razno 

 
 
 
 
 
 
 

Na prijedlog sadašnjeg predsjednika Joška Markovića koji zbog obaveza i nedostatka vremena 
nije više u mogućnosti biti predsjednik, proveli smo glasanje za novog predsjednika. 

 
Između članova: Branko Kinkela, Vedran Kirinčić, Ivan Radivojac i Patricija Stašić, izabrali smo za 
predsjednika Ivana Radivojca koji je prihvatio imenovanje. 

 
1. Napravili smo analizu što je od predloženog s naše strane gradu Krku u izvedbi ili mogućnosti 

izvedbe, te na osnovu snimljenog stanja našeg grada ustanovili da rampa za invalide na 
lukobranu nije preuređena te smo se usuglasili da idemo s daljnjim prijedlogom da se ona 
izvede do kraja ove početkom sljedeće godine kada vremenske prilike za to dozvole. 

 
Također smo zaključili da bi se trebala maknuti tablica za invalide jer ne udovoljava 

zakonskim uvjetima. 
 

2. Predložili smo da se postave kante za odlaganje izmeta kućnih ljubimaca po gradu na 
određenim lokacijama na kojima je vidljivo da je to potrebno, te ćemo ići s tim prijedlogom 
prema gradu Krku i komunalnom društvu Vecla koje obavlja pražnjenje sitnog otpada po 
gradu. 

 
 
 

3. Osvrnuli smo se na temu rasvjete na potezu između groblja i doma zdravlja prema  
Vinogradskoj ulici,i gdje nema lampi i pješacima nije osvijetljen prolaz. Dogovorili smo se da  
ćemo se raspitati u čijoj je nadležnosti taj dio puta te da se taj dio pravovaljano osvijetli. 

 

4. Pod razno smo se dotakli ležećih policajaca po gradu od kojih su neki zadovoljavajući, a neki 
kao što su oni kroz Plavničku ulicu te oni koji su u ulici Slavka Nikolića prema kružnom toku 
previše uništavaju vozila i naša konstatacija je da bi ih se moglo zamijeniti onima kao što su 
kod nogometnog igrališta i u ulici Kralja Tomislava. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Primijetili smo da se u nastavku ulice kod Beriše baca građevinski otpad što nagrđuje sliku grada 
oko parkirališta koje se nalazi pored. Na južnom izlazu iz Dubrovačke ulice nepregledan je izlaz na 

glavnu ulicu jer ga zaklanja lovor koji bi trebalo iskorijeniti jer se nalazi izvan okućnice sugrađanina 
P. T. 
 
 
 

Sastanku su prisustovali: 
 

Branko Kinkela 
 

Joško Marković 
 

Ivan Radivojac 
 

Patricija Stašić 
 

Vedran Kirinčić (tel pozivom prilikom glasanja) 
 
 
 

Zapisnik sastavila: Patricija Stašić 


